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Przez dwa i pół roku był dyrektorem sportowym w Palermo. Właśnie

stamtąd przeniósł się do Romy. Walter Sabatini, bo o nim mowa, wraca

dziś na Sycylię w roli rywala. Tamtejszy dziennik, Giornale di Sicilia,

przeprowadził z nim wywiad. 

 

Sabatini, Roma jest po fantastycznym powrocie w meczu derbowym,

Palermo zatrzymało się we Florencji, po serii dziewięciu meczów bez

porażki. Jesteście w lepszej formie, jesteście faworytem na sobotę?

- Nie uważamy się za faworytów, gdyż Palermo jest trudnym zespołem do rywalizacji

i może sprawić problemy każdemu. Obawiamy się ich i szanujemy. Roma musi

zaliczyć wielki występ.

 

Gdybyś miał wybrać bohatera meczu na Barbera po obydwu stronach?

- Nie wskażę nikogo ze swoich, gdyż byłby to brak szacunku dla tych, którzy znajdą

się poza listą. Jeśli chodzi o Palermo jest trzech, czterech graczy, którzy mogą

odwrócić losy meczu w każdym momencie. Nie chcę jednak podawać nazwisk.

 

Ile traci Roma bez De Rossiego, Gervinho, Nainggolana i Keity?

- Traci wystarczająco dużo, jednak mamy szeroką kadrę, która zapewnia wiele

rozwiązań.

 

Anegdota na temat Tottiego, która podsumowuje jego przywiązanie do

barw?

- Ostatnia cieszynka w derbach. Dlatego, że nie zrobił tego selfie dla siebie, ale dla

swoich kibiców, dla swojej stadionowej trybuny. Chciał być jednym z nich.

 

Z Romą było łączonych kilku graczy Rosanero: Munoz - z kończącym się

kontraktem - Dybala, Belotti. To prawda?

- Gdyby było w tym trochę prawdy, Zamparini by wiedział, gdyż będzie pierwszą

osobą, którą poinformuję.
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Lista nazwisk na dyrektora Palermo jest znana: Cattani, Sogliano, Panucci,

Perinett i Ceravolo. Po Sabatinim zabrakło stabilności na fotelu dyrektora

sportowego Rosanero. Znasz Baccina?

- Baccin pracował bardzo dobrze w sektorze młodzieżowym, jest młodym

chłopakiem i z pewnością dobrze się spisze. Wszystkie wymienione nazwiska są

godne uwagi. Prawdopodobnie zmieniło się coś w psychice Zampariniego: wcześniej

atakował trenerów, teraz robi to z dyrektorami sportowymi. Gdy podejmowałem

decyzje jako dyrektor sportowy Romy, zawsze zastanawiałem się co by zrobił

Zamparini.

 

Czego możemy się spodziewać po mercato Romy i Palermo w styczniu?

- Nie wiem co zrobi Palermo, również dlatego, że jest zespołem ciężkim do

poprawienia. Jeśli chodzi o Romę, nie będzie zakupów [śmiech - dod.red.].

 

Cały czas palisz tyle papierosów?

- Nie. Dużo więcej.
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